COMPANY PROFIL F

企业简介

浙江信胜科技股份有限公司是全球刺绣机行业极具规模、极具活力、极具 有竞争力的领导型企业之一,集刺绣机零配件与整机的研发、生产、销售、 服务于一体的国家高新技术企业,公司创建于2002年,下辖四家子公司、 总占地面积近17万平方米,年产能超6000台。

历经20余年传承创新、先后成为国家火炬计划和创新基金项目承担单位、 刺绣机行业国家标准制定单位、制造业单项冠军产品企业,隐形冠军培育 企业、国家专精特新重点"小巨人"企业、中国缝制机械行业十强,中国轻 工业装备制造业行业二十强。

信胜科技始终致力于发展智能化、多元化系列电脑刺绣机,与国内外拥有 国际先进技术的企业开展深度战略合作,建有省级技术中心、省级研发中

330+ 项国家专利 National pate

心等科研平台。积极参与跨行业、跨领域、跨地域的科技创新协作,多项目 获得省级科学技术奖。共拥有国家专利330多项,其中发明专利57项,引导 刺绣机产业领域的健康发展与突破。

SINSIM及子品牌ERED产品惠及全球80多个国家和地区,服务于服装,家 纺、汽车、制鞋、玩具、箱包、医疗保健、汽车内饰、户外等领域,在以科技 创新为先导、以人才为依托、以市场需求为载体的经营思路下,创新科技, 完善服务。公司持续保持稳定增长,产品销量全球领先。

"以诚取信,以质取胜",信胜科技始终与时俱进,超越自我,面向未来,信胜

科技将续开拓进取、不断完善,为建成受尊敬的百年企业而不懈努力。

年营业收入

700 million Operating



△ 信胜科技总部

170000 m²占地面积 Floor space

2002 年成立 Established

* 个国家和地区销售 Country of destination

台的年产绣花机产量 Annual production of

♥ 信胜科技分部





△ 信胜科技子公司

Established in 2002, Zhejiang Xinsheng Technology Co, Ltd has grown to become a dominant force in the global embroidery machinery industry, renowned for its leading role and competitiveness. As a nationally recognized high-tech enterprise, it excels in the integration of research, development, manufacturing, sales, and service of embroidery machine parts and complete machines. The company's expansive operations include four subsidiaries and cover an impressive area of nearly 170,000 square meters, with an annual production capacity of 6000 sets.

With over 20 years of legacy and innovation, Xinsheng Technology has sequentially earned the status of being the implementing unit for the National Torch Program and Innovation Fund Project. It has also been recognized as the national standard-setting entity for the embroidery machine industry, the single champion product enterprise in the manufacturing sector, and the invisible champion nurturing enterprise. The company is acknowledged as the key "Specialized & Innovative Little Giant" by the Ministry of Industry and Information Technology, It ranks among the top 10 in China's sewing machinery industry and the top 20

in the country's light industrial device manufacturing industry.

Xinsheng Technology has always been committed to the development of intelligent and diversified series of computerized embroidery machines, and has conducted deep strategic cooperation with enterprises with international advanced technology at home and abroad. It has established provincial-level technology centers, provincial-level research and development centers, and other scientific research platforms. Actively participate in cross industry, cross domain, and cross regional scientific and technological innovation collaboration, and multiple projects have won provincial-level scientific and technological awards. We have over 330 national patents, including 57 invention patents, guiding the healthy development and breakthrough of the embroidery machine industry.

The SINSIM sub brand ERED products spread over more than 80 countries and regions worldwide. serving the fields of clothing, home textiles, automobiles, shoe making, toys, luggage, healthcare, automotive interior, outdoor, etc. With a business philosophy led by technological innovation, relying on talent, and market demand as the carrier, we innovate technology and improve services. The company continues to maintain stable growth and leads the world in product sales.

To win with sincerity and quality, Xinsheng Technology always keeps up with time, surpasses itself, and focus on the future. Xinsheng Technology will continue to explore, improve, and make unremitting efforts to build a respected century old enterprise.

Bring your art to life, Embroider for a better future.

01